
Protokół Nr 112/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 17 maja 2010 r.
         

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski,  członkowie  Zarządu:  p.  B.Grochala,  p.  Zenobiusz  Szczepkowski,  p.  Edward 
Rozmus,  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik  Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej – p. Anna Osłowska, Kierownik Powiatowego Centrum 
Pomocy  Rodzinie  -  p.  Barbara  Zabiełło,  Kierownik  Wydziału  Geodezji  i  Gospodarki 
Nieruchomościami  –  p.  Iwona  Urbanowicz,  Kierownik  Wydziału  Ochrony  Środowiska, 
Rolnictwa  i  Leśnictwa  –  p.  Anna  Mróz,  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu, 
Turystyki  i  Promocji  –  p.  Sławomir  Knapiński,  Kierownik  Wydziału  Budownictwa  i 
Architektury – p. Lidia Walewska.

Obrady trwały w godzinach: 13  07 – 15  12. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 

                    
                    Porządek obrad
        I.         Zespół Opieki Zdrowotnej
              1.  Omówienie sprawy mieszkania służbowego dla lekarza zatrudnionego w ZOZ. 
       II.        Powiatowy Zarząd Dróg   
              1.  Omówienie sprawy zbycia samochodu służbowego marki Fiat UNO. 
      III.        Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 
              1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w Regulaminie 
                   Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
       IV.       Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  
              1.   Wyrażenie zgody na wycięcie drzew przydrożnych znajdujących się na terenie 
                    Powiatu Nidzickiego.
       V.        Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
              1.   Sprawa podziału nieruchomości w Jabłonce – nabycie gruntów pod drogę 
                    powiatową. 
              2.   Sprawa wydzielenia z gruntów agencyjnych miejsca pod parking – droga Łyna.
              3.   Sprawa realizacji drogi 604 Nidzica – Wielbark. 
              4.   Podjęcie decyzji dotyczącej wyceny gruntów pod drogę powiatową.
              5.   Sprawa naliczenia odsetek dla Komendy Wojewódzkiej Policji za najem 
                    pomieszczeń mieszkalnych. 
      VI.        Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
              1.   Rozpatrzenie wniosków o przyznanie stypendiów sportowych.
      VII.       Wydział Finansowy
              1.   Przedstawienie protokołu z kontroli problemowej przeprowadzonej w Centrum 
                    Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. 
              2.   Wnioski finansowe.



Na posiedzenie przybywa Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej p. Anna Osłowska.

Ad. I. 
Pan Starosta poinformował Zarząd, że Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej po raz kolejny 
zróciła się z prośbą o pomoc w pozyskaniu mieszkania służbowego dla nowozatrudnionych 
lekarzy.
P.  A.  Osłowska oznajmiła,  że  spowodowane  jest  to  szczególnie  trudną  sytuacją. 
Oświadczyła, że został zatrudniony lekarz ginekolog z którym została podpisana umowa tylko 
na okres 3 miesięcy ze względu na brak zakwaterowania. Dodała, że w chwili obecnej lekarz 
mieszka  tymczasowo  w  sali  hotelowej  szpitala.  Podkreśliła,  że  jest  to  rozwiązanie 
tymczasowe i nie jest możliwe, aby taka sytuacja trwała przez dłuższy czas. Zaznaczyła, że 
zależy jej bardzo na wykwalifikowanej kadrze.
Pan Starosta oświadczył, że sytuacja jest bardzo trudna ponieważ w zasobach powiatu nie 
ma wolnych lokali, które można przeznaczyć na mieszkanie. Podkreślił, że mając na uwadze 
trudną sytuację i dobro mieszkańców powiatu można by podjąć działania w celu znalezienia 
potrzebnego mieszkania. Dodał, że jest lokal w dobrym stanie, który mógłby posłużyć jako 
mieszkanie służbowe dla lekarza jednak do m-ca września będzie zajmowany przez związki 
zawodowe. Zaproponował by zwrócić się do Burmistrza Nidzicy o przeznaczenie jednego z 
lokali na potrzeby Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Nidzicy.  Dodał, że należy 
wystąpić z pismem do Burmistrza dołączając pismo od Dyrektor ZOZ  a także poinformować 
Prezesa Oddziału ZNP w Nidzicy o zaistniałej sytuacji.  
Zarząd poparł propozycję Starosty p. L. Ekierta.

Posiedzenie opuszcza p. A. Osłowska.

Ad. II. 
Skarbnik Powiatu  oświadczyła,  że na poprzednim posiedzeniu Zarząd podjął  uchwałę w 
sprawie  wyrażenia  zgody na sprzedaż  środka  trwałego (samochodu  osobowego m-ki  Fiat 
UNO, rok prod. 2000 o nr rej. NNI C134) w drodze przetargu pisemnego (zbieranie ofert). 
Dodała, że chcąc sprzedać samochód w formie przetargu trzeba byłoby zapłacić za ogłoszenie 
ok.  550zł  a  wartość  samochodu  wynosi  650zł.  Podkreśliła,  że  w  Rozporządzeniu  Rady 
Ministrów  w  sprawie  sposobu  i  trybu  gospodarownia  składnikami  majątku  ruchomego 
powierzonego  jednostkom  budżetowym  jest  zapis,  który  mówi,  że  jeśli  wartość  środka 
trwałego  nie  przekracza  kwoty  6.000  euro  to  można  dokonać  sprzedaży  w  formie 
bezprzetargowej  i  w  związku  z  tym  przygotowała  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w 
sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż środka trwałego (samochodu osobowego marki  Fiat 
UNO, rok prod.  2000 o nr  rej.  NNI C134) w formie  bezprzetargowej.  Zaznaczyła,  że  w 
uchwale w § 3 jest zapis, że traci moc uchwała Zarządu Powiatu Nr 210/10 z dnia 20 kwietnia 
2010r.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 

Na posiedzenie przybywa Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy p.  
Barbara Zabiełło. 

Ad. III.
P.  B.  Zabiełło  przypomniała,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  Zarząd  wyraził  zgodę  na 
zwiększenie czasu pracy Głównej Księgowej Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie z 5/8 
etatu na jakim zatrudniona jest obecnie do ¾ etatu, począwszy od 1 maja 2010r. Dodała, że na 
ostatniej Sesji Rady Powiatu zostały zatwierdzone zmiany w budżecie (tj. środki na ten cel) i 
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w związku z powyższym przygotowała projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany 
w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.     

Posiedzenie opuszcza p. B. Zabiełło a przybywa Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska,  
Rolnictwa i Leśnictwa p. Anna Mróz.

Ad. IV.
P.  A.  Mróz  oświadczyła,  że  Powiatowy Zarząd  Dróg w Nidzicy  zwrócił  się  z  prośbą  o 
wydanie zezwolenia na wycięcie 2 szt.  drzew przydrożnych gat. topola rosnących w pasie 
drogowym drogi powiatowej nr 1601 N Orłowo – Nidzica w m. Radomin oraz 3 szt. drzew 
przydrożnych  gat.  topola  rosnących  w  pasie  drogowym  drogi  powiatowej  nr  1973  N 
Kanigowo – Zagrzewo – Grzegórzki – Napiwoda w m. Napiwoda. Dodała, że drzewa są w 
złym stanie zdrowotnym i stwarzają zagrożenie.
Zarząd wyraził zgodę. 
Następnie  p.  A.  Mróz  oświadczyła,  że  Firma  HYDROS,  która  zajmuje  się  aktualizacją 
Programu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Nidzickiego na 
lata 2009-2012 z uwzglednieniem lat 2013-2016 zwróciła się po raz kolejny o przedłużenie 
terminu wykonania w/w aktualizacji. Przypomniała, że w dniu 17.02.2010r. Zarząd wyraził 
zgodę na przedłużenie terminu pod warunkiem, że firma HYDROS przedstawi dokumenty 
potwierdzające fakt, że opóźnienia spowodowane są trudnościami w uzyskaniu niezbędnych 
dokumentów i materiałów ze strony urzędów gmin Powiatu Nidzickiego. Dodała, że firma 
HYDROS przedstawiła dokumenty, że opóźnienia wystąpiły tylko ze strony Gminy Nidzica. 
Zaznaczyła,  że zgodnie z umową zawartą w dniu 17 września 2009r. pomiędzy Powiatem 
Nidzickim  a  Firmą  HYDROS  wykonawca  tj.  w/w  firma  musi  zapłacić  za  zwłokę  w 
wykonaniu całości robót – w wys. 0,2% wynagrodzenia umownego za każdy dzień zwłoki, a 
jeśli zwłoka trwa dłużej niż 30 dni – w wys. 0,4% wynagrodzenia umownego za każdy dzień 
zwłoki poczynając od 31 dnia tj.od 10 stycznia 2010r.
Zarząd  wyraził  zgodę  na  przedłużenie  o  31  dni  terminu  wykonania  aktualizacji 
Programu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Nidzickiego 
na lata 2009-2012 z uwzglednieniem lat 2013-2016.   

Posiedzenie  opuszcza p.  A.  Mróz a przybywa Kierownik Wydziału Geodezji  i  Gospodarki  
Nieruchomościami  p.  Iwona  Urbanowicz  oraz  Kierownik  Wydziału  Budownictwa  i  
Architektury p. Lidia Walewska.

Ad. V.
P.  I.  Urbanowicz  oświadczyła,  że  dnia  28  kwietnia  2010r.  wpłynęła  decyzja  uchylająca 
decyzję  zatwierdzającą  podział  nieruchomości  w  Jabłonce.  Przypomniała,  że  sprawa 
omawiana  była  na posiedzeniu Zarządu  i  dotyczyła  nabycia  z mocy prawa przez powiat 
gruntów pod drogę  powiatową.  Oznajmiła,  że  zostało  złożone  odwołanie  i  Samorządowe 
Kolegium  Odwoławcze  uchyliło  decyzję  Burmistrza  Nidzicy  ze  względów  formalnych  i 
sprawa  wróciła  do  ponownego  rozpatrzenia.  Dodała,  że  Burmistrz  chce  umorzyć 
postępowanie. Uważa, że sprawa wróci i zostanie przeprowadzony podział tej nieruchomości 
i trzeba zdecydować czy Powiat będzie się odwoływał.
Pan Starosta odparł, że jeśli jest możliwość to Powiat będzie się odwoływał.   
P. I. Urbanowicz oświadczyła, że nie ma jeszcze zawiadomienia o wszczęciu postępowania 
w sprawie podziału tej nieruchomości ale nastąpi to za kilka tygodni jak uprawomocni się 
decyzja  o umorzeniu, zostanie wydana decyzja decyzja i zostanie wszczęte postępowanie w 
sprawie zatwierdzenia podziału gruntów.
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P. L. Walewska poinformowała, że 15 maja br. wpłynęła odpowiedz Burmistrza Nidzicy w 
sprawie wniosku powiatu  o zmiany w planie,  w której  Burmistrz  stwierdza,  że  nie  widzi 
potrzeby zmiany w planie w zakresie przebiegu drogi powiatowej mając na uwadze zwartą 
zabudowę  wsi  jak  również  dalsze  nasilenie  ruchu  związane  z  rekreacyjnym  charakterem 
nieruchomości.  Dodała,  że  w  piśmie  Burmistrz  napisał  m.in,  że  nieprawdą  jest,  że  plan 
zakazuje wycinkę drzew uzasadniając, że w celu zapewnienia bezpieczeństwa ruchu oraz cięć 
sanitarnych  plan  przewiduje  likwidację  zadrzewień  co  oznacza,  że  dla  organizacji 
przedmiotowej  drogi  dopuszcza  się  ich  wycinkę.  Dodała,  że  powierzchnia,  którą  powiat 
musiałby wykupić wynosi ok. 2,7 ha w tym są również działki gminne.
P. E. Rozmus uważa, że w odwołaniu należy powołać się na Program Ochrony Przyrody 
Natura  2000.  Podkreślił,  że  jest  to  przecież  obszar  specjalnej  ochrony  przyrody,  siedlisk 
ptaków i gatunków zagrożonych wyginięciem.
P. I. Urbanowicz odparła, że w odwołaniu zostało to zawarte. 
P. L. Walewska oświadczyła, że kontaktowała się z firmą, która przygotowywała projekt. 
Zaznaczyła, że sprawa jest trudna ponieważ nie dotyczy tylko kwestii drogi. Dodała, że jeśli 
drogi miałoby nie być to cały ten teren, który przeznaczony jest pod zabudowę nie miałby 
racji bytu i trzeba byłoby płacić odszkodowanie natomiast jeśli powiat chce by była to droga 
gminna to gmina musiałby wyrazić zgodę na przejęcie tych gruntów.   
Zarząd uzgodnił, że złoży nowy wniosek o zmiany w planie w zakresie zmiany kategorii 
drogi  z  powiatowej  na gminną powołując  się  m.in.  na  program ochrony środowiska 
Natura 2000.
Posiedzenie opuszcza p. L. Walewska.
P. I. Urbanowicz oznajmiła, że w związku z inwestycją pn. Przebudowa dróg powiatowych 
na  odcinku  Lipowo  Kurkowskie  –  Łyna  –  Nidzica  została  zobowiązana  do  wyłonienia 
wykonawcy prac geodezyjnych na wydzielenie gruntów pod parking. Dodała, że na zapytanie 
odpowiedziała tylko jedna firma a mianowicie Firma Geomark wyceniając koszt tej pracy na 
1.300zł. Oświadczyła, że zleceniodawcą tych prac jest Zarząd Powiatu ale zadanie to będzie 
finansował Powiatowy Zarząd Dróg i zostało to zawarte w przygotowanej umowie o dzieło. 
Zarząd przyjął do wiadomości. 
Następnie  p.  I.  Urbanowicz poinformowała,  że  dostaliśmy  zawiadomienie  o  wszczęciu 
postępowania  w sprawie  wydania  decyzji  o  zezwoleniu  na  realizację  inwestycji  jaką  jest 
Przebudowa  drogi  wojewódzkiej  Nidzica  –  Wielbark.  W  związku  z  tym,  że  część  tej 
inwestycji  będzie  wykonywana  przy  nieruchomościach  stanowiących  własność  Powiatu 
Nidzickiego  m.in.  ZOZ,  ZSZiO,  CKP,  PZD zawiadomienie  to  przekazała  do  wiadomości 
jednostkom organizacyjnym w celu zapoznania się i wniesienia ewentualnych uwag.
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  uwagi  wnoszone  już  były  na  etapie  konsultacji 
społecznych.    
Zarząd przyjął do wiadomości. 
P. I. Urbanowicz oznajmiła, że chciałaby rozpocząć procedurę przekazania w trwały zarząd 
dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy gruntów pod drogami powiatowymi. Oświadczyła, 
że w chwili obecnej sytuacja wygląda tak, że PZD zarządza nawierzchniami a powiat jest 
właścicielem gruntów. Zaznaczyła,  że PZD powienien zarządzać całymi nieruchomościami 
drogowymi.  Dodała,  że trzeba wycenić  grunt pod drogami i  w tym celu zostało zrobione 
rozeznanie. Oświadczyła, że rzeczoznawca zobowiązał się za cenę 854zł wycenić wartość 1 
metra 2 gruntu pod drogami i mając wartość 1 metra 2 gruntu można będzie przeliczać wartość 
całego gruntu. Zaznaczyła, że powinna być dokładnie prowadzona ewidencja nieruchomości 
powiatowych.
Pan Wicestarosta uważa,  że sprawę trzeba dokładnie przeanalizować i  przedyskutować z 
Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg.
Decyzja w w/w sprawie zostanie podjęta w późniejszym terminie.   
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P. I. Urbanowicz  oznajmiła, że Komenda Wojewódzka Policji w Olsztynie zwróciła się z 
prośbą o odstąpienie od naliczenia odsetek z tytułu wynajmu lokali mieszkalnych w Janowcu 
Kościelnym.  Poinformowała,  że  dnia  30  czerwca  2009r.  wygasł  trwały  zarząd  do  tego 
budynku  ale  zgodnie  z  ustawą  o  gospodarce  nieruchomościami  zawarte  umowy  najmu 
obowiązują jeszcze przez okres 3 miesięcy.  Dodała, że z opinii radcy prawnego wynikało, że 
powiat  nie jest  zobowiązany do pobierania  czynszu i  takie stanowisko prezentowaliśmy a 
Policja tego nie kwestionowała. Jednak Policja po pewnym czasie zaczęła pobierać czynsz od 
lokatorów i w styczniu otrzymaliśmy pismo,  w którym Policja wyraziła chęć przekazania 
powiatowi czynsz pobierany wcześniej przez okres 3 miesiący. Powiat udzielił odpowiedzi, 
że opłaty za czynsz za okres tych 3 miesięcy musiałyby zostać zwrócony wraz z odsetkami.    
Skarbnik Powiatu oświadczyła, że właśnie wtedy Policja zwróciła się z prośbą o odstąpienie 
od naliczenia odsetek od kwoty 518,40zł z tytułu czynszu za wynajem lokali w budynku nr 47 
w Janowcu Kościelnym gdyż regulacje prawne w powyższym zakresie są niejednoznaczne. 
Dodała, że zasięgnęła rady u radcy prawnego, który stwierdził jw. że regulacje prawne w tej 
sprawie są niejednoznaczne i Zarząd Powiatu może odstąpić od naliczenia odsetek.
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 5.

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz a przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury,  
Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir Knapińśki.

Ad. VI. 
Pan Starosta oświadczył, że sprawa rozpatrzenia wniosków o stypendia sportowe jest bardzo 
trudna.  Dodał,  że   można  podzielić  wnioski  na trzy grupy:  osoby pracujące,  uczniowie  i 
studenci oraz osoby bezrobotne i przyznać stypendia sportowcom uczącym się i bezrobotnym.
P. B. Grochala zwróciła uwagę na fakt, że są to stypendia sportowe a nie socjalne zależne od 
sytuacji materialnej. Podkreśliła, że trzeba trzymać się uchwalonego wcześniej regulaminu. 
Pan Satrosta zaproponował by stypendia podzielić na Miejski Klub Sportowy Start Nidzica, 
Ludowy Klub Sportowy Orzeł  Janowiec Kościelny i  pozostali  sportowcy.  Dodał,  że Start 
Nidzica powinien otrzymać większą kwotę ze względu na lepsze wyniki osiągane przez klub. 
P. S. Knapiński oświadczył, że wpłynęło 15 wniosków od piłkarzy MKS Start Nidzica, 10 
wniosków z LKS Orzeł Janowiec Kościelcy i 20 od pozostałych sportowców.
Pan  Starosta zapropnował  by  dla  piłkarzy  Miejskiego  Klubu  Sportowego  Start  Nidzica 
przekazać  środki  w kwocie  16.740zł  (stypendium dla  piłkarza  wyniesie  93zł  miesięcznie 
przez  okres  12  miesięcy),  dla  Ludowego  Klubu  Sportowego  Orzeł  Janowiec  Kościelny 
11.160zł (stypendium wyniesie 93 zł miesięcznie przez okres 12 miesięcy) i dla pozostałych 
12.000zł (stypendium wyniesie 50zł dla jednego sportowca przez okres 12 miesięcy).
Pan Wicestarosta uważa, że nie jest to dobry podział.
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 3, „przeciw” – 2.
P.  S.  Knapiński oświadczył,  że  w  związku  z  powyższym  został  przygotowany  projekt 
uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania stypendium sportowego. 
Zarząd podjął w/w uchwałę.

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński.

Ad. VII.
Skarbnik Powiatu  oświadczyła,  że w związku z podjętą przez zarząd uchwałą w sprawie 
określenia  sposobu  przeprowadzenia  kontroli  problemowej  w  Centrum  Kształcenia 
Praktycznego w Nidzicy pracownicy Starostwa Powiatowego przeprowadzili kontrolę w w/w 
jednostce. Dodała, że sprawdzono zasadność dysponowania funduszem świadczeń socjalnych 
i  nie  stwierdzono  nieprawidłowości  co  do  sposobu  wydatkowania.  Dodała,  że  są  trzy 
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zalecenia pokontrolne, pierwsze odnosi się do tego by fundusz socjalny tworzyć z corocznego 
odpisu podstawowego, naliczanego zgodnie z przepisami art.5 ustawy z dnia 4 marca 1994r. o 
zakładowym funduszu świadczeń socjalnych. Drugi wniosek dotyczy nauczycieli emerytów i 
rencistów, których szkoła obejmuje opieką socjalną, natomiast ostatni wniosek odnosi się do 
Gospodarstwa Pomocniczego, by równowartość dokonanego odpisu podstawowego, a także 
zwiększeń na ZFŚS, przekazywać na wyodrębniony rachunek bankowy funduszu w terminie 
do  30  września  danego  roku  z  tym,  że  do  31  maja  tego  roku  należy  przekazać  kwotę 
stanowiącą 75% równowartości odpisu podstawowego.
Zarząd przyjął do wiadomości.
Następnie Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe złożone przez:
● Starostwo Powiatowe: zmniejszenie wydatków o kwotę 94.394,78zł z rezerwy na remonty 
i zwiększenie planu dotacji o kwotę 94.394,78zł dla OREW. 
Pozytywna opinia Zarządu.
● Urząd Marszałkowski: dofiansowanie w wysokości 580.000zł (I transza: 2010r.-50.000zł, 
II transza: 2011r.-530.000zł) na realizacje inwestycji pn. „Budowa sali gimnastycznej przy 
Zespole Szkół Rolniczych w Jagarzewie”.
Zarząd przyjął do wiadomości.
●  Powiatowy  Inspektorat  Nadzoru  Budowlanego:  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę 
485,91zł § 4260 – zakup energii  i  zwiększenie  o tę samą kwotę w § 4480 – podatek od 
nieruchomości. Zmiany są związane z aneksem do umowy najmu za pomieszczenia biurowe 
obciążające jednostkę podatkiem od nieruchomości od m-ca kwietnia 2010r.
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Starostwo Powiatowe:  zmniejszenie  wydatków o kwotę  2.000zł  na  §  4420 –  podróże 
służbowe  zagraniczne  i  zwiększenie  o  tę  samą  kwotę  na  §  4210  –  zakup  materiałów  i 
wyposażenia (zakup aparatu fotograficznego).
Pozytyna opinia Zarządu.   
● Zespół Szkół Ogólnokształcących: zmniejszenie wydatków o kwotę 800zł z rozdz. 80146 
dokształcanie  i  doskonalenie  nauczycieli  §  4700  –  szkolenia  pracowników  niebędących 
członkami  korpusu służby cywilnej  i  zwiększenie  o  tę  samą kwotę  w rozdz.  80120 licea 
ogólnokształcące § 4700 -  szkolenia  pracowników niebędących członkami  korpusu służby 
cywilnej. W związku z zaplanowaniem szkoleń dla pracowników administracyjnych szkoły 
należy utworzyć nowy paragraf 4700 w rozdziale 80120.
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: zwiększenie dochodów o kwotę 5.599,80zł na § 
0970  –  wpływy  z  różnych  opłat.  Zwiększenie  dochodów  dotyczy  zwróconej  niesłusznie 
pobranej pomocy pieniężnej na kontynuowanie nauki wypłaconej w 2009r. wychowankom 
rodziny zastępczej.
Pozytywna opinia Zarządu.  
●  Warmińsko  –  Mazurski  Urząd  Wojewódzki:  zwiększenie  planu  dotacji  celowej  na 
2010rok w dziale 750 rozdział 75011 § 2110 o kwotę 4.800zł. Dotacja przeznaczona jest na 
zakończenie realizacji  zadań z zakresu gospodarki nieruchomościami tj. na porządkowanie 
stanu prawnego niruchomości w systemie ksiąg wieczystych.
Zarząd przyjął do wiadomości.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących: zmniejszenie wydatków o kwotę 2.500zł rozdz. 80120 
licea  ogólnokształcące  §  3020 –  wydatki  osobowe niezaliczane  do  wynagrodzeń  i  rozdz. 
80146  dokształcanie  i  doskonalenie  nauczycieli  §  4410  –  podróże  służbowe  krajowe  i 
zwiększenie  wydatków o tę samą kwotę w rozdz.  80120 licea ogólnokształcące § 4170 – 
wynagrodzenia  bezosobowe  i  §  4410  –  podróże  służbowe  krajowe.  Powyższe  zmiany 
związane  są  z  koniecznością  obowiązkowego  przeszkolenia  załogi  ZSO  z  zakresu 
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bezpieczeństwa  i  hiegieny  pracy  oraz  rozliczeniem  dojazdów  nauczycieli  do  uczniów 
objętych nauczaniem indywidualnym. 
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Komendant Wojewódzki Policji:  Skarbnik Powiatu poinformowała, iż z dniem 9 marca 
2010r.  zawiązał  się  Komitet  Honorowy Fundacji  Sztandaru  dla  Komendy  Wojewódzkiej 
Policji w Olsztynie.  Zgodnie z ustaleniami podjetymi  w czasie konwentu samorządowego, 
istnieje możliwość dofinansowania przygotowania sztandaru dla KWP w Olsztynie w ramach 
funduszu wsparcia Policji.
Zarząd uzgodnił, że na w/w cel zostanie przeznaczona kwota w wys. 1.000zł.     
● Centrum Kstzałcenia Praktycznego: prośba o rozłożenie na raty płatności ubezpieczenia 
w kwocie 2.906zł.  Proponowany termin spłat:  do 31.05.2010r. -  906zł,  do 30.06.2010r.  – 
1.000zł, do 31.07.2010r. - 1.000zł.
Zarząd wyraził zgodę.   
●  Minister  Pracy  i  Polityki  Społecznej:  zwiększenie  o  kwotę  2.975.000zł  wysokość 
środków Funduszu Pracy dla Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy na realizację w 2010r. 
projektów  PO  KL  –  Poddziałanie  6.1.3  wspólfinansowane  ze  środków  Europejskiego 
Funduszu Społecznego.  Łączna kwota środków na Funduszu Pracy na realizację zadań na 
rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej przez 
PUP w Nidzicy wynosi 8.499,500zł
Zarząd przyjął do wiadomości.
Skarbnik Powiatu poinformowała, że Rada Miejska w Nidzic w dniu 29 kwietnia 2010r. 
podjęta uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nidzickiego w kwocie 
100.000zł na remonty dróg powiatowych, z przeznaczeniem na remont chodnika w ciągu ul. 
Warszawskiej  i  remont  chodnika  w  ciągu  ul.  Nowmiejskiej.  Dodała,  że  w  budżecie 
zaplanowano na remont chodnika ul. Warszawskiej kwotę 146.000zł (dofinansowanie po 50% 
tj. po 73.000zł Powiat i Gmina Nidzica) natomiast  na remont chodnika ul. Nowomiejskiej 
zaplanowano kwotę w wys. 85.000zł tj. dofinansowanie po 42.500zł Powiat i Gmina Nidzica. 
Dodała, że z wyżej wymienionych uzgodnień wynika, że udział Gminy Nidzica w realizacji 
w/w remontów winien wynosić 115.500zł. 
Zarząd przyjął do wiadomości.   
P.  B.  Grochala  zawnioskowała  by  podjąć  działania  w celu  wyegzekwowania  od  Gminy 
Nidzica dofinansowania w wys. 50% łącznej kwoty wartości inwestycji pn. Przebudowa dróg 
powiatowych na odcinku Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica.
Pan Starosta odparł, że sprawa zostanie omówiona na kolejnym posiedzeniu Zarządu.   

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała: 
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala
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Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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